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هوشیار مدیر مجموعه ورزشی یادگار امام )ره( خواستار شد؛

 لزوم ارائه خدمات حمل و نقل شهری
 به ورزشگاه یادگار امام

عصرآزادی / سرویس ورزشی: 
در نقشه مترو تبریز ایستگاهی 
در ورزش�گاه ی�ادگار ام�ام)ره( 
تبری�ز در نظ�ر گرفت�ه نش�ده 

است.
عص��رآزادی - فره��اد فرهادپور: 
ناص��ر هوش��یار در مورد ورزش��گاه 
یادگار ام��ام)ره( اظهار داش��ت: در 
ابتدا باید از ش��هردار تبریز مهندس هوش��یار تشکر کنم که خودشان فرد ورزشی 
بوده و در بحث بازس��ازی ورزش��گاه یادگار امام، همراه اداره کل ورزش و جوانان 
بوده و چندین بار از هم استادیوم یادگار امام)ره( بازدید داشته و کمک خوبی هم 

برای این مجموعه کرده اند.
وی گفت: در موضوع مترو تبریز هیچ ایس��تگاهی برای ورزشگاه یادگار امام در 
نظر نگرفته ش��ده است و این در حالی است که تمامی ورزشگاه های بزرگ جهان 
برای س��هولت انتقال هواداران دارای ایس��تگاه مترو بوده و این امر برای ورزشگاه 

آزادی هم صدق می کند.
هوشیار گفت: موضوع دیگر بحث ایستگاه اتوبوس در ورزشگاه یادگار است و از 

شهردار محترم می خواهم خطی را برای ورزشگاه یادگار اختصاص دهند.
مدیر مجموعه ورزش��ی ی��ادگار امام)ره( تبریز تاکید کرد: امیدواریم در نقش��ه 
 مترو در این منطقه تبریز بازنگری و ورزش��گاه هم در خط مترو تبریز قرار گیرد.
هوشیار در مورد وضعیت حضور بانوان در ورزشگاه یادگار امام گفت: این موضوع 
در حیطه اختیارات من نبوده و مس��وولان امر بعد از بررسی امکانات و زیرساخت 
های ورزشگاه در این مورد تصمیم خواهند گرفت و در مورد ورزشگاه یادگار امام 

می توان طبقه دوم را به بانوان اختصاص داد.

نگرانی هواداران تراکتور 
هواداران تیم تراکتور امیدوار 
هستند ورزشگاه یادگار امام)ره( 
تبریز برای بازی تیم های تراکتور 

با هوادار تهران مهیا شود.
عص��رآزادی آنلاین: س��ه هفته از 
ش��روع لیگ برتر ی��ک امتیاز و رده 
پانزدهمی. آم��ار نگران کننده برای 

هواداران تراکتور.
فصلی که قرار بود تراکتور مدعی باشد فعلا کابوس وار آغاز شده است و این تیم 
فعلا فانوس به دست جدول است. هوادارانی که یک سال در نگرانی و بیم سقوط 
به سر بردند، امیدوار بودند با آمدن بردیف وضعیت تیم تراکتور بهتر از سال پیش 

باشد. هر چند اکثریت آنها به آینده و نتایج خوب تراکتور امیدوار هستند.
دغدعه اصل��ی هواداران تیم تراکت��ور جذب مهاجم خارج��ی و برگزاری بازی 
تراکتور در ورزش��گاه یادگار امام)ره(اس��ت تا حضورش��ان قوت قلبی باشد برای 

نخستین برد در هفته چهارم.
پیمانکار ورزشگاه قول داده ورزشگاه را روز 9 شهریور تحویل دهد. تلاش شبانه 
روزی برای رسیدن این بازی. آیا ورزشگاه یادگار امام برای بازی تیم تراکتور برابر 
هوادار مهیا خواهد شد؟ آیا زیرساخت های ورزشگاه برای حضور بانوان فراهم شده 
و آنان هم می توانند در ورزش��گاه حضور یابند؟ س��وال هایی که باید برای جواب 

شان تا 9 شهریور صبر کرد. 

کسب مقام پنجمی تکواندوکاران دختر 
آذربایجان شرقی

عصرآزادی / سرویس ورزشی: تیم دانش آموزان دختر آذربایجان شرقی 
در المپیاد ورزشی دانش آموزان کشور به مقام پنجم دست یافت.

عصرآزادی آنلاین/فرهاد فرهادپور: مس��ابقات تکواندو دانش آموزان دختر امروز 
در اصفهان به اتمام رس��ید و تیم آذربایجان ش��رقی با کسب 3 مدال نقره و یک 
مدال برنز در رده پنجم جای گرفت. در این رقابت ها زهرا نظرزاده در وزن اول، ثنا 
فتاحی در وزن دوم و س��ولماز افش��اری در وزن هفتم به مقام دوم رسیده و مدال 
نقره وزن خود را کس��ب کردند. روژینا امانتی هم در وزن ششم مقام سوم شده و 
مدال برنز را به دست آورد. خانم مریم عالی هم به عنوان سرپرست نمونه مسابقات 
معرفی ش��د. در پایان تیم های تهران، مازندران، اصفهان، البرز و آذربایجان شرقی 

در رده های اول تا پنجم مسابقات قرار گرفتند.

درخشش فوتبالیست تبریزی در بلژیک

عصرآزادی / سرویس ورزش�ی: فوتبالیست تبریزی یک اختراع دیگر 
به نام خود ثبت کرد.

 عصرآزادی آنلاین: امیررضا اس��کندرزاده نخبه تبریزی موفق شد در جشنواره 
اختراعات کشور بلژیک مدال طلا را از آن خود کند.

 دومین جشنواره اختراعات اروپا در بلژیک با حمایت اکادمی علوم اروپا و انجمن 
مخترعان اروپا و شهرداری شهر erqulines بلژیک برگزار شد .

 دس��تگاه ترمیم و بازیافت اسفالت توسط امواج مایکروویومدال طلای جشنواره 
را کسب کرد.

حسین خطیبی رئیس آکادمی تراکتور شد
ایوب بهتاج در حکمی حسین خطیبی را به عنوان مدیر آکادمی فوتبال 

باشگاه تراکتور منصوب کرد.حسین خطیبی رئیس آکادمی تراکتور شد
به گزارش "ورزش س��ه"، ایوب بهتاج طی حکمی حسین خطیبی، از بازیکنان 
صاحب نام و یکی از مربیان سابق باشگاه تراکتور را به سمت مدیر آکادمی فوتبال 
این باشگاه منصوب کرد. سرپرست باشگاه تراکتور در حکم خود بر ساختار سازی 
و ارائه برنامه براس��اس هماهنگی با قربان بردیف س��رمربی تیم بزرگسالان تاکید 
کرده است. در ادامه برنامه های ساختار سازی در باشگاه تراکتور، حسین خطیبی 
در راس��تای اجرای برنامه های فنی قربان بردیف بعنوان مدیرآکادمی آغاز به کار 

کرده و به نظر می رسد که انتصابات دیگری هم در این باشگاه شاهد باشیم.

تراکتور و قربان بردیف در س�ه هفته ابتدایی 
تنه�ا ی�ک امتی�از گرفته اند و این ش�اید کمی 
ناامیدکنن�ده ب�ه نظ�ر برس�د.تراکتور و قربان 

بردیف؛ امید بر می گردد.
به گزارش "ورزش سه"، سبک بازی تراکتور با این 
مربی خارجی جای تحسین دارد و پیش بینی می شود 
ک��ه در آینده امتیازات حساس��ی را برای این تیم به 
ارمغان بیاورد. تراکتور ، در استادیوم اختصاصی فولاد، 
نمایش خوبی براب��ر تیم جواد نکونام داشت، هرچند 
ک��ه در پایان 3-2 بازنده این بازی شد. اینکه تراکتور 
بازی دو ب��ر صفر باخته را برابر فولاد 2-2 مس��اوی 
می کن��د و به بازی برمی گردد، نش��ان می دهد که از 
نظر ذهنی تیم توانمندی اس��ت. ای��ن تیم حتی در 
ادامه برای زدن گل سوم تلاش می کرد و دو موقعیت 
خوب گلزنی هم مهی��ا کرد اما ضربات آخر بازیکنان 

ای��ن تیم خوب نبودند و در نهایت، اشکان دژاگه بود 
که در ثانیه های پایانی بازی، گل س��وم را برای فولاد 
به ثمر رس��اند و تیم فولاد به جای تراکتور برنده این 

بازی زیبا شد.
تماشاگران تی��م تراکتور کمی بای��د صبور باشند. 
بازی ه��ای رو به جلوی تراکتور بالاخره در هفته های 
آتی ج��واب خواهد داد. به هر ص��ورت قربان بردیف 
ب��ه عنوان یک مربی خارجی در این تیم مش��غول به 
کار شده و نیاز به زمان دارد تا تیم را بهتر بشناس��د 
و تفکرات خود را ب��ه شاگردانش القا کند. تراکتور با 
این بازی ه��ای تهاجمی در آینده از نظر امتیاز گیری 
تبدیل به تیم بهت��ری خواهد شد. هر چند تا به این 
ج��ای کار از 9 امتی��از ممکن، 8 امتیاز را از دس��ت 
داده و ش��روع قربان بردی��ف در تراکتور ناامیدکننده 

بوده است.

تراکتور و قربان بردیف؛ امید بر می گردد

 عسگری: آشفتگی تشکیلات داوری عامل اصلی بحران 
در هفته های ابتدایی لیگ است

محمد حسینی: 

وقت اولین برد ما فرا رسیده است

کارش�ناس داوری فوتبال ایران گفت: آشفتگی تشکیلات 
داوری باع�ث بروز اش�تباهات فاح�ش در هفته های ابتدایی 

لیگ شده اما با همه این موارد تیم ها حق اعتراض ندارند.
حس��ین عس��گری در گفت وگو با خبرن��گار ایرن��ا، تصریح کرد: 
متاسفانه در بازی های ابتدایی لیگ شاهد اتفاقاتی هستیم که خوب 
نب��وده و عملکرد داوران در رقابت های لیگ برتر به هیچ عنوان قابل 
دفاع نیست اما با همه این شرایط نه بازیکنان و نه کادر فنی تیم ها 
اجازه و حق اعتراض آن هم به این شکل را ندارند و باید جلوی چنین 
صحنه هایی را گرفت. وی ادامه داد: آش��فتگی تش��کیلات داوری و فرافکنی مسئولان این بخش موجب شده تا در 
این مدت هیچ برنامه ای برای توسعه داوری را شاهد نباشیم. واقعیت این است که هیچ توجهی به مساله و موضوع 
داوری نشده و این قشر از جامعه فوتبال به درستی دیده نمی شوند.  این کارشناس داوری فوتبال کشورمان با اشاره 
به شرایط موجود تاکید کرد: این روزها هیچ کسی کاری با داوری ندارد چرا که همه نگاه ها به انتخابات فدراسیون 
فوتبال و مش��خص ش��دن سکان دار این فدراسیون است و این را هم باید به مشکلات اخیر اضافه کرد،  شاید بعد از 
انتخابات بتوانیم ش��اهد اتفاقات خوبی باش��یم به شرط آنکه با برنامه عمل کرده و شاهد وعده های توخالی نباشیم. 
عسگری یادآور شد: بارها به این موضوع واکنش نشان داده ایم که تعداد زیاد داوران نه تنها خوب نیست بلکه آفت 
فوتب��ال و داوری اس��ت چراکه رقابت بی��ن داوران را از بین می برد. وقتی تعداد داوران زیاد باش��د هر ۵ یا ۶ هفته 
فرصت قضاوت پیدا می کند و با این ش��رایط آمادگی لازم را هم نخواهد داش��ت.  او ادامه داد: متاس��فانه قول هایی 
داده ش��د و قرار بود اقداماتی صورت بگیرد که هیچ کدام محقق نش��د. در همین دو هفته دیدیم اشتباهات داوری 
ب��ه چ��ه صورتی بود اما آیا برای کاهش آن اقدام موثری صورت گرفت؟ اگر گرفته چرا بازهم ش��اهد این اتفاقات و 
تصمیم های اشتباه هستیم؟ کارشناس داوری فوتبال با اشاره به اتفاقات اخیر گفت: چرا باید به گونه ای رفتار کرد 
که از همین هفته های ابتدایی ش��اهد ش��روع اعتراضات باشیم؟ داور باید احساس حمایت و امنیت کند و با همین 
روحیه به میدان برود اما وقتی خلاف این موضوع را ببیند تمرکز کافی را نخواهد داشت. وقتی داور در مرکز اتهام 
و اعتراض قرار می گیرد طبیعی است که نمی تواند به خوبی کار کند و باید همه این مسایل را مد نظر قرار داد. وی 
ب��ه اهمیت کمیته انضباطی هم پرداخت و اف��زود: باید با اعتراض و برخوردهایی که صورت می گیرد برخورد قاطع 
داشت،  اینکه داور اشتباه می کند یک بحث است اما در قانون آمده که بازیکن و کادرفنی و سایر عوامل حق اعتراض 
ندارند و اگر رفتاری خارج از آن صورت گرفت باید طبق قانون برخورد کرد. در گذشته که ما قضاوت می کردیم هم 
اشتباهات و اعتراض هایی بود اما به هیچ عنوان با شرایط امروز قابل قیاس نیست و جا دارد با مسببان آن برخورد 
لازم را داشت.  عسگری به رفتار غلط و اشاعه آن به همه بخش های فوتبال ایران اشاره کرد و یادآور شد: در زمانی 
که تیم ملی با هدایت کی روش به مصاف ژاپن رفتیم مدافعان ما به نش��انه اعتراض به س��وی داور میدان رفتند اما 
بازی ادامه یافت و همان توپ ارسالی وارد دروازه بیرانوند و تیم ملی شد تا ما یک شکست تلخ را تجربه کنیم. وقتی 
بازیکن در تیم باشگاهی خود چنین رفتار غلطی را یاد می گیرد و به آن عادت می کند در تیم ملی هم اشاعه پیدا 

کرده و به راحتی کار دست ما می دهد و نمونه آن را در بازی با ژاپن همه به یاد دارند. 

س�یدمحمد حس�ینی می گوی�د حرفی علیه اس�تقلال و 
سرمربی آبی ها نزده است.

سیدمحمد حس��ینی در خصوص بازی مقابل فولاد به ایلنا گفت: 
بازی خیلی س��خت و سنگینی بود و متاسفانه در نیمه اول عملکرد 
خوب��ی نداش��تیم. گرمای هوا و ش��کل بازی فولاد ج��وری بود که 
خیلی اوایل بازی اذیت شدیم و تا به خودمان آمدیم دیدیم دو گل 
خورده ایم و در آن ش��رایط واقعاً اوضاع خیل��ی برای ما بد بود ولی 
خدا را ش��کر با صحبت هایی که بین دو نیمه انجام ش��د نیمه دوم 
خوب بازی کردیم و توانستیم به بازی برگردیم و حتی می توانستیم 

کام بک بزنیم ولی بدشانس��ی آوردیم و دقیقه آخر بازی غافلگیر ش��دیم و متاس��فانه برخلاف  آنچه اس��تحقاقش را 
داشتیم شکست خوردیم.

وی در مورد اینکه چه اتفاقی بین دو نیمه رخ داد که تراکتور اینقدر تغییر کرد، گفت: بردیف س��عی کرد بیش��تر 
از لحاظ روحی و انگیزشی روی ما کار کند و صحبت های مهدی کیانی با بچه ها هم خیلی مفید و تاثیرگذار بود و 
همین ش��د که نیمه دوم متفاوت وارد زمین ش��دیم و دو تعویضی هم که مربی انجام داد شکل بازی را تغییر داد و 

شرایط به نفع ما برگشت ولی همانطور که گفتم بدشانسی مانع نتیجه گیری ما شد.
مدافع تراکتور در مورد دو صحنه پنالتی هم عنوان کرد: پنالتی دوم که مربوط به من بود واقعاً برخوردی با بازیکن 
حریف نداشتم و حتی آرنج او هم به صورت من برخورد کرد. فیلم آن صحنه را هم که دیدم مطمئن شدم پنالتی 
اش��تباه بود. اتفاق ناراحت کننده ای بود که در اولین بازی پنالتی دادم ولی واقعاً تصمیم داور اش��تباه بود. در مورد 
صحنه اول دروغ نمی توانم بگویم، حقیقتش این اس��ت که صحنه را ندیدم و نمی توانم اظهار نظر کنم ولی پنالتی 

دوم را با اطمینان می گویم اشتباه بود.
حس��ینی در مورد اولین بازی با پیراهن تراکتور و حس و حالش از این اتفاق گفت: من ش��رایط سختی داشتم و 
از لحاظ روحی خیلی به هم ریخته بودم. برای یک بازیکن سخت است که ابتدا به یک تیم برود و بعد یکباره کنار 
گذاشته شود و بخواهد تیمش را تغییر دهد و از لحاظ روحی و ذهنی به هم می ریزد ولی با صحبت های بردیف و 
کمک همبازیانم و حمایتی که از من داش��تند و بابتش ممنون هس��تم اوضاعم بهتر شد و امیدوارم بتوانم از این به 

بعد بازیکن مفیدی برای تراکتور باشم.
وی در مورد اینکه آیا از استقلالی ها و ساپینتو ناراحت است یا نه، توضیح داد: اصلًا، من همان جلسه آخری که با 
ساپینتو داشتم برایشان آرزوی موفقیت کردم و اینکه از قول من مطرح کردند حلالش نمی کنم را هیچ وقت نگفتم 
و هرگز برای کسی آرزوی بد نخواهم کرد. اطمینان دارم خیریتی در این ماجرا بود که به تراکتور بیایم و حتماً خیر 

و صلاحم در این بوده و مطمئنم شرایط خوبی برایم در تراکتور رقم خواهد خورد.
مدافع تراکتور در رابطه با گلزنی مدافعان این تیم و اینکه خودش هم دوست دارد گل بزند یا نه، گفت: قطعاً گل 
زدن خصوصاً  برای یک مدافع اتفاق شیرینی است ولی من دوست دارم به عنوان یک مدافع بیشتر به تیمم کمک 

کنم تا کلین شیت کند و این برایم از گل زنی جذاب تر است.


